
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

 

 

Protokół nr 3 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów  

Rady Miejskiej Dębna  

z dnia 22 sierpnia 2024 roku 
 

Miejsce posiedzenia: sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Dębnie przy ul. Piłsudskiego 5  

(sala nr 5). 

Posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej Dębna rozpoczęto  

22 sierpnia 2024 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:40 tego samego dnia. 

 

Posiedzeniu komisji przewodniczył Krzysztof Lenartowicz - Przewodniczący Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że posiedzenie komisji będzie nagrywane oraz spełnił 

obowiązek informacyjny i poinformował, że uczestnicząc w posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej 

Dębna wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych,  

a na drzwiach wejściowych umieszczona jest klauzula informacyjna, poprosił o zapoznanie się  

z jej treścią. Klauzula stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący przywitał wszystkich obecnych na posiedzeniu komisji. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Radni Rady Miejskiej Dębna, 

Burmistrz Dębna Pan Wojciech Czepułkowski,  

Zastępca Burmistrza Pani Beata Biaduń-Broda,  

Skarbnik Gminy Iwona Pludra, 

Sekretarz Gminy Pani Anna Witek.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków, co pozwalało na procedowanie posiedzenia. 

Obecni: 

1. Marcin Krzysiak 

2. Tomasz Kulbicki 

3. Krzysztof Lenartowicz 

4. Łukasz Lewandowski 

5. Jacek Mazurowski 

6. Agata Mikołajczak 

7. Mirosław Napieracz 

8. Mateusz Obielak 

9. Tomasz Pluciński 

10. Małgorzata Wachowiak 

11. Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Lista obecności członków Komisji RGiF stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

przedstawił porządek posiedzenia: 

1. Sprawy regulaminowe. 

2. Opinia do założeń projektu budżetu na 2025 rok. 

3. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

4. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno 

na lata 2024-2032. 

5. Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

Szpitala w Dębnie im. św. Matki Teresy z Kalkuty sp. z o.o. i objęcie udziałów przez Gminę Dębno. 

6. Opinia do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Myśliborskiego na remont drogi powiatowej. 

7. Opinia do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Dębno w rejonie ulic: Rotmistrza Witolda Pileckiego  

i Harcerskiej. 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie posiedzenia. 

Uwag, wniosków nie było. 

Porządek został przyjęty.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

2. Opinia do założeń projektu budżetu na 2025 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że informacja o założeniach do 

projektu budżetu na 2025 rok jest umieszczona w systemie eSesja.  

 

Radny Tomasz Kulbicki odniósł się do przygotowanej informacji i zapytał o opłatę targową, 

podatek rolny, opłatę za odbiór odpadów, dochody z majątku gminy, środki dodatkowe dla Sołectw 

Barnówko, Więcław, Mostno oraz o Budżet Obywatelski. 

 

Skarbnik Gminy Iwona Pludra odpowiadała na pytania dot. przygotowanej informacji  

o założeniach do projektu budżetu na 2025 rok. 

 

Głosowano w sprawie 

Opinia do założeń projektu budżetu na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (7) 

Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Mateusz Obielak, Małgorzata Wachowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Marcin Krzysiak, Łukasz Lewandowski, Leszek Włodkowski-Moszej 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 
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Tomasz Pluciński 

 

Komisja RGiF pozytywnie zaopiniowała założenia do projektu budżetu na 2025 rok. 

Informacja o założeniach do projektu budżetu na 2025 rok stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

3. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że projekt uchwały został 

przygotowany przez Panią Skarbnik, jest na eSesji. 

Poinformował, że został zgłoszony przez p. Skarbnik dodatkowy wniosek do projektu uchwały  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 o treści:  

1) Na wniosek Rady Sołeckiej Dolsk wnosi się o zatwierdzenie następujących zmian w planie 

finansowym sołectwa: 

- zmniejsza się o kwotę /-/800,00 zł plan wydatków na zakupy do świetlicy wiejskiej, 

- zwiększa się o kwotę /+/800,00 zł plan wydatków na naprawę i konserwację kosiarek, służących 

do utrzymania terenów zielonych. 

Dodatkowy wniosek stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Pytań nie było. 

Głosowano wniosek w sprawie 

Dodatkowy wniosek do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024:  

1) Na wniosek Rady Sołeckiej Dolsk wnosi się o zatwierdzenie następujących zmian w planie 

finansowym sołectwa: - zmniejsza się o kwotę /-/800,00 zł plan wydatków na zakupy do świetlicy 

wiejskiej (921.92109.4210) - zwiększa się o kwotę /+/800,00 zł plan wydatków na naprawę  

i konserwację kosiarek, służących do utrzymania terenów zielonych (900.90004.4270) 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek 

Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Mateusz Obielak, Małgorzata Wachowiak, 

Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Pluciński 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek. 

 

Głosowano w sprawie 

Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 z dodatkowym 

wnioskiem 

Wyniki głosowania 
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ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (7) 

Krzysztof Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Mateusz Obielak, Małgorzata Wachowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Leszek Włodkowski-Moszej 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Pluciński 

 

Komisja RGiF pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

4. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dębno na lata 2024-2032. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że projekt uchwały został 

przygotowany przez Panią Skarbnik, jest na eSesji. 

 

Skarbnik Gminy Iwona Pludra poinformowała, że dodatkowy wniosek do projektu uchwały  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 nie wpłynie na wartości w WPF. 

 

Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie 

Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno 

na lata 2024-2032. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Marcin Krzysiak, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata 

Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Mateusz Obielak, Małgorzata Wachowiak, Leszek 

Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Kulbicki 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Pluciński 

 

Komisja RGiF pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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5. Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego Szpitala w Dębnie im. św. Matki Teresy z Kalkuty sp. z o.o. i objęcie udziałów 

przez Gminę Dębno. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że projekt uchwały został 

przygotowany przez Panią Skarbnik, jest w materiałach na eSesji. 

 

Radny Tomasz Kulbicki odniósł się do projektu uchwały i zapytał o koszt inwestycji. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że szpital większość prac robi 

własnym sumptem. Jest deklaracja ze strony szpitala, że zmieszczą się w kwocie 500.000 zł. 

 

Więcej pytań nie było. 

Głosowano w sprawie 

Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

Szpitala w Dębnie im. św. Matki Teresy z Kalkuty sp. z o.o. i objęcie udziałów przez Gminę Dębno. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek 

Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Mateusz Obielak, Małgorzata Wachowiak, 

Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Pluciński 

 

Komisja RGiF pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

6. Opinia do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Myśliborskiego na remont drogi powiatowej. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie 

Opinia do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Myśliborskiego 

na remont drogi powiatowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (10) 
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Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek 

Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Mateusz Obielak, Małgorzata Wachowiak, 

Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Pluciński 

 

Komisja RGiF pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

7. Opinia do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Dębno w rejonie ulic: Rotmistrza Witolda 

Pileckiego i Harcerskiej. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że projekt uchwały został 

przygotowany przez Wydział GPiK, jest w materiałach na eSesji. 

 

Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie 

Opinia do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Dębno w rejonie ulic: Rotmistrza Witolda Pileckiego  

i Harcerskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek 

Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Mateusz Obielak, Małgorzata Wachowiak, 

Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Pluciński 

 

Komisja RGiF pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

8. Sprawy różne. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz zapytał, czy są pytania w tym punkcie. 

 

Skarbnik Gminy Iwona Pludra odniosła się do opłaty targowej i uchwały z 27 października 2011 

roku. 
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Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski odniósł się do kwestii sprzedaży działek. 

Przystąpiliśmy do przetargu sprzedaży działek na strefie, są one wpisane w budżecie i te pieniądze 

powoli wydatkujemy. Po pierwszym przetargu pojawiła się jedna firma, która tylko wpłaciła 

wadium, ale nie stanęła do przetargu. Niedługo będzie czas drugiego przetargu. Jest to wpisane  

w budżecie, a istnieje ryzyko, że możemy tej działki nie sprzedać i będzie brakować pieniędzy. 

Będę chciał prosić o opinię Państwa na sesji, żebyśmy zdecydowali co w tej kwestii zrobimy dalej. 

Termin następnego ogłoszenia to 2 września i dopiero od 2 września możemy ruszyć. Będę prosił 

o opinię; nie chciałbym podejmować tej decyzji osobiście w znaczeniu takim, że jeżeli my jej nie 

sprzedamy, to nie będzie kwoty w budżecie i będziemy próbować załatać dziurę. Jeżeli chcemy ją 

sprzedać, to w drugiej turze należy się zastanowić, o ile chcielibyśmy zmniejszyć kwotę sprzedaży 

tych działek.  

 

Dyskusja w temacie sprzedaży działek. Głos zabrał Przewodniczący Komisji Krzysztof 

Lenartowicz, Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski, Radny Mateusz Obielak, Skarbnik Gminy 

Iwona Pludra. 

 

Radny Łukasz Lewandowski zapytał o przetarg na drugie rondo. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski odniósł się do tematu drugiego ronda – przetarg 

będzie powtórzony i będzie wydłużony termin do ok. 24 miesięcy.  
 

Poinformował również, że cena wywoławcza była 5.900 zł +VAT; 10,06 ha.  

 

Zastępca Burmistrza Beata Biaduń-Broda odniosła się do tematu drugiego ronda. 

 

Radny Łukasz Lewandowski zapytał o wczorajsze spotkanie burmistrza w sprawie KPO. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że spotkanie dotyczyło m.in. 

programu Maluch+ i Aktywny rodzic.  

 

Radny Tomasz Kulbicki odniósł się do tematu zamówienia publicznego dot. przebudowy 

skrzyżowania ulic Kostrzyńskiej, Dargomyskiej, Poziomkowej w Dębnie (drugie rondo), terminu 

na realizację prac i prośby o wydłużenie tego terminu do 28 miesięcy oraz braku zgody 

zamawiazącego na wydłużenie terminu realizacji zadania. Zapytał, kto podjął taką decyzję  

o niewydłużeniu terminu realizacji zadania? 

 

Zastępca Burmistrza Beata Biaduń-Broda odniosła się do tematu drugiego ronda. Przed 

podjęciem tej decyzji dokonaliśmy szczegółowego rozeznania identycznych zamówień 

ogłaszanych przez zarówno sąsiednie jak i inne gminy. Nigdzie nie jest dopuszczany tak długi 

termin realizacji, jak u nas, ze względu na to, że blokujemy miasto. Naszą intencją wyznaczenia 4 

miesięcy było maksymalne skrócenie czasu zamknięcia miasta dla naszych mieszkańców. Gmina 

nie jest przygotowana do objazdów, nie ma żadnej gotowej drogi, którą można puścić ruch. 15 

miesięcy na projektowanie było terminem bardzo mocno wydłużonym. Z tego co wiemy termin 

wystarczający to 9 miesięcy. 4 miesiące zostało doliczone do tych 9. Absolutnie roboty byłyby 

zakończone przed zimą.   
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Dyskusja w temacie drugiego ronda. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski odniósł się do zapytania Radnego Tomasza 

Kulbickiego - kto podjął decyzję o niewydłużeniu terminu realizacji zadania i poinformował, że 

burmistrz podjął taką decyzję.  

 

Więcej pytań nie było. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

9. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że w związku z wyczerpaniem 

się porządku posiedzenia zamyka posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady 

Miejskiej Dębna i dziękuje za udział. 

 

 

      Przewodniczący Komisji  

     Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

        Rady Miejskiej Dębna 

 

         Krzysztof Lenartowicz  

 

 

 

 

 

  

 

 

 

Przygotował: Monika Gubała 

 

 

 

 
Posiedzenie komisji było rejestrowane za pomocą urządzenia rejestrującego dźwięk (dyktafon).  

 

 

 

 
 


